To Whom it May Concern

My name is K. Fleming and I would like to recommend M. Mitchell as a candidate for an academic scholarship. I have known Ms. Mitchell for two years as a student, and in that time I had a chance to know her abilities and skills quite well.

Merry is a dedicated student who cares deeply about learning as much as possible in any given subject.  Her curiosity seems to be insatiable, which is a great quality for any student.

Ms. Mitchell often participated in extracurricular science activities such as {list of activities}.  I am also informed of him volunteering at {location} and working part-time at {location}.

University is the place where talented students like Ms. Mitchell need to study.  Her perseverance and interest in new knowledge, I am sure, can benefit the scientific community of your university.  Students like her make excellent professionals and I fervently recommend her for an academic scholarship.

 If you have any questions please contact me at 555-555-555 or abc@example.com

 Sincerely,

 K. Fleming
 ABC teacher


По месту требования 

Меня зовут К. Флеминг и я хотел бы порекомендовать М. Митчел в качестве кандидата на академическую стипендию. Я знаком с мисс Митчелл уже два года в качестве студентки, и за это время я довольно хорошо узнал ее способности и навыки.

Мерри – преданный ученик, который глубоко заботится о том, чтобы узнать как можно больше по любому заданному предмету. Ее любопытство, по-видимому, ненасытно, что является отличным качеством для любого студента.

Мисс Митчелл часто участвовала во внеклассных научных мероприятиях, таких как {список мероприятий}. Я также осведомлен, что она занимается волонтерской деятельностью в {место}, и работает неполный рабочий день в {место}. 

Высшее учебное заведение – то место, где необходимо учиться талантливыми студентам, таким как мисс Митчелл. Ее усидчивость и интерес к новым знаниям, уверен, могут принести пользу научному сообществу вашего университета. Из таких студентов, как она, вырастают отличные специалисты, и я искренне рекомендую ее в качестве кандидата на академическую стипендию

 Если у вас остались вопросы, пожалуйста, свяжитесь со мной по телефону 555-555-555 или по почте abc@example.com

С уважением,
К. Флеминг 
Преподаватель ABC


